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§ 6   

Föreningsbidrag 2018 

Beslut 
1. Bifalla enligt nedanstående förslag: 

Tensta unga örnar 7 000 

Gulan  60 000 

Internationella   150 000 

bekantskaper 

Järva Folkets Park 160 000 

Somaliska Föräldrar och 200 000 
modersmålsföreningen,  

SFMF 

Spånga   50 000 

Blåbandsförening 

Spånga Folkdansgille 20 000 

Tensta 4h klubb  100 000 

Tensta Familjer och 50 000 

Ungdomsförening  

Tensta kvinno- och 200 000 

tjejjour 

The Global Village 100 000 

Verdandi Tensta 840 000 

2. I övrigt så föreslår vi att man följer förvaltningens förslag 

gällande kompletteringar. 

 

Ärendet 
Stadsdelsnämnden har i budget för 2018 avsatt 2,0 mnkr till 

föreningsbidrag, vilket är en ökning med 0,4 mnkr jämfört med år 

2017. 

 

För år 2018 har sammanlagt 37 ansökningar om föreningsbidrag 

inkommit till ett sammanlagt belopp av drygt 7,7 mnkr. Förvaltningen 

har granskat dessa utifrån gällande riktlinjer och föreslår att 15 

föreningar beviljas bidrag till ett sammanlagt belopp om 1,9 mnkr. Sju 

ansökningar bedöms kräva fortsatt utredning innan rekommendation 

till beslut fattas.  

 

Förvaltningen föreslår att Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att 

bevilja bidrag till ideella föreningar enligt förvaltningens förslag.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 4 december 2017. 

Dnr 5.4-825/2017 
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Förslag till beslut 
Anna Jonazon m.fl. (S), Sus Andersson m.fl. (MP), och Rashid 

Mohammed (V) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby (L) lade fram ett 

eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig 

bakom det. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Sus Andersson (MP) ställde förslagen mot varandra och 

fann att nämnden hade beslutat att anta S+ MP+V:s förslag. 

 

Reservation  
Reservation anmäldes av Ole-Jörgen Persson (M), Dennis Wedin (M), 

Markku Sirviö (M), Markus Birgander (M) och Annika Rosenberg 

(M) och Bengt Porseby (L) till förmån för eget förslag till beslut: 

 

”Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att 

1. Bifalla enligt nedanstående förslag: 

Internationella bekantskaper 200 000 

Järva Folkets Park 100 000 

Somaliska Föräldrar och 
modersmålsföreningen, SFMF 

 
200 000 

Spånga Blåbandsförening 50 000 

Spånga Folkdansgille 20 000 

Tensta 4h klubb 100 000 

Tensta Familjer och Ungdomsförening 50 000 

Tensta kvinno- och tjejjour 200 000 

The Global Village 200 000 

Verdandi Tensta 880 000 
 

Föreningsbidraget till The Global Village villkoras med att de 

innan 22/1 2018 inkommer med en komplettering från revisor 

som rekommenderar att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 

föregående räkenskapsår. 

 
Föreningsbidrag till Somaliska Föräldrar och 
modersmålsföreningen villkoras. Bidraget betalas ut i två 
omgångar där andra utbetalningen villkoras med att föreningen 
uppvisar en bokföring i enlighet med god redovisningssed per 
den sista april senast den sista maj. 
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2. Samt därutöver anföra: 

Civilsamhället spelar en mycket viktig roll i vår stadsdel. 

Stadsdelen är fylld av goda krafter som på sin fritid arbetar 

ideellt för att skapa en bättre och tryggare framtid och ingjuter 

framtidshopp hos våra invånare. Att stadsdelen stödjer 

föreningarnas arbete är lika självklart som det är värdefullt och 

de medel stadsdelen ger i föreningsbidrag ska bidra till ett 

aktivt föreningsliv i stadsdelen. 

Då är det ytterst smärtsamt att återigen se hur majoritetens 
riktlinjer har påverkat ansökningar och hur illa 
ansökningsförfarandet hanteras. 

Majoriteten lyckas inte trots löften och påminnelser att komma 
fram med nya riktlinjer för föreningsbidragen utan väljer 
istället att använda de gamla riktlinjerna vilka de själva 
underkänt. 

P.ga undfallenheten att ta tag i riktlinjerna blir hela 
ansökningsförfarandet kraftigt försenat och föreningarna får kort 
tid på sig att sätta ihop sina ansökningar vilket påverkar kvalitén i 
ansökningarna och i den väldigt snabba hanteringen av 
ansökningarna. 

Kvalitén i ansökningarna i år är generellt dåliga och majoritetens 
godkännandeprocess är under all kritik. 

Föreningsbidragen ska fördelas bland föreningar som är 

seriösa och som gör ett bra arbete. Att hantera skattepengar 

så rundhänt som majoriteten gör i sitt förslag är otroligt 

beklämmande och visar att det inte är så viktigt att följa 

reglerna utan det går att få pengar ändå. 

Skattepengar ska hanteras varsamt, förslösade skattepengar är 
stöld från folket”. 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom S+MP+V:s förslag. 


